
 

Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein van 11 juni 2019

Aanwezigen
Raadsleden/ duoleden: De heren J.P. Slootweg (VVD), M. Rosink (VVD), J.A.G van der Weyde (CDA), G.J. 
Ballast (CDA), H.A. Jansen (PvdA), A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW) en G. Kreuzberg (PW) en de dames M. 
Mekers - Scholten (DSSW/ SW), J.W. Mones – Kassies (GB) , M.W. Mulder – van Eerden (GB), A.R. Oosterhuis 
(PW) en C. Dollekamp - Molleman (PvdA)
Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas en H. Doeven
Medewerkers ambtelijke organisatie: De heren Meulenbeld en Barendse
Externen: —

Afwezigen (m.k.)
De dames E.G. Bos (CDA) en C.C.J. Bambacht – De Hollander (GB)

Voorzitter: De heren M. van de Kasteelen
Griffier: Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van mevrouw Bos en mevrouw Bambacht. De 
heer Ballast vervang mevrouw Bos en mevrouw Mones vervangt mevrouw Bambacht. Tot slot is er een 
bijzonder welkom voor de heer Kreuzberg.
Bekijk hier de live beelden.

2. Vaststellen agenda en vergaderorde
- Het B&W besluit over de uitvoeringsregels subsidie – initiatieven, evenementen, Right tot challenge 

(11.c) wordt betrokken bij agendapunt 6.
- Vanuit de commissie wordt de vraag gesteld of het mogelijk is een nummering in de 

overzichtslijsten van ingekomen stukken en B&W besluiten aan te brengen. 

De agenda wordt vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden.

3. Vragen halfuur inwoners
Er hebben zich geen inwoners gemeld om gebruik te maken van het vragen halfuur voor inwoners.
Bekijk hier de live beelden.

4. Verslag van de commissievergadering d.d. 14 mei 2019 + toezeggingenlijst 
Op verzoek van de heer Kreuzberg wordt de toezegging over het meldpunt voor vragen en klachten over 
bollenteelt en het gebruik van bestrijdingsmiddelen dominant aanwezig te laten zijn op de website 
(toezegging nummer 4), ook geplaatst op de toezeggingenlijst van de commissie Fysiek Domein en 
Middelen. Mocht er aanleiding toe zijn is het mogelijk om er aandacht aan te besteden in zowel de 
commissie Sociaal Domein als in Fysiek Domein en Middelen. 
Het verslag en de toezeggingenlijst worden conform vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden.

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=2670
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=0
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=139721
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=139721


5. Rondvraag
Onderwerp: WMO-begeleiding
De heer Van der Weyde (CDA)
Vragen

1. Welke partij is de uitvoering van de WMO begeleiding voor zowel Zwartewaterland als Westerveld 
gegund?

2. Heeft het college maatregelen genomen om de vigerende overeenkomst na 31 december 2019 met 
die partij te verlengen? Zo ja, voor welke periode? Blijft ook Zwartewaterland dan contractpartner?

3. Heeft een evaluatie plaatsgevonden ten aanzien van de dienstverlening of is deze evaluatie 
gepland? Is in die evaluatie ook kostenreductie onderwerp van gesprek?

4. Is het college al in gesprek met andere gemeenten ten aanzien van een gezamenlijke inkoop van 
WMO-producten? Zo nee, waarom niet? Zo ja met welke andere gemeenten?

Toezegging
--
Beantwoording college 
Namens het college beantwoordt wethouder De Haas de vragen:

1. Diverse partijen, in totaal 57 stuks. Elke gemeente is een eigen perceel.
2. De gemeente Zwartewaterland is geen contractpartner maar een samenwerkingspartner.
3. Er heeft nog geen evaluatie plaatsgevonden, deze vindt plaats in het vierde kwartaal van dit jaar.
4. Ambtelijk hebben er geen gesprekken voor de gezamenlijke inkoop plaatsgevonden.

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: WMO
 De heer Van der Weyde (CDA)
Vragen

1. Is er in de gemeente Westerveld in het eerste halfjaar van 2019 een stijging in omvang en in kosten 
voor wat betreft de WMO ten opzichte van 2018? Zo ja om welke procentuele stijgingen gaat dat 
en wat betekent dit financieel in relatie tot de raming 2019?

2. Is er ook een Westerveld aantoonbaar sprake van een aanzuigende werking door de invoering van 
het WMO-abonnementstarief ? Hoeveel wordt de afname van de eigen bijdrage geraamd ten 
opzichte van de verwachting? Wat is het gevolg dan voor de raming van de totale kosten van WMO 
dit jaar?

Toezegging
Wethouder De Haas zegt toe dat zodra de cijfers en bedragen bekend zijn van de totale kosten rondom de 
WMO, hij de commissie en raad hierover in kennis stelt. 
Beantwoording college
Namens het college beantwoordt wethouder De Haas de vragen:

1. Er is op dit moment geen sprake van grote stijgingen. Derhalve is het eerste halfjaar nog niet 
afgerond.

2. Het college is op dit moment in gesprek met het CAK en nog in afwachting van de laatste gegevens. 
De inkomsten van de eigen bijdrage is afgeraamd van € 400.000 naar € 100.000 en is meegenomen 
in de Voorjaarsrapportage 2019. Op de vraag wat het gevolg is voor de raming van de totale kosten 
van de WMO dit jaar kan de heer De Haas geen antwoord geven.

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Monitor Sociaal Domein
 De heer Van der Weyde (CDA)
Vragen

1. Is het college het met de CDA fractie eens dat ontwikkelingen in het Sociaal Domein maken dat de 
raad tenminste tweemaal per jaar, zoals in eerder genoemde beleidsplannen staat en in vorige 
colleges usance was, structureel tweemaal per jaar via een Monitor Sociaal Domein dient te 
worden geïnformeerd? Zo nee waarom niet?

2. Is het college bereid er voor te zorgen dat er nog voor het zomerreces een actuele Monitor Sociaal 
Domein 2018 is waarin de commissie respectievelijk de raad in detail wordt geïnformeerd?

3. Kan het college toezeggen dat voortaan weer tweemaal per jaar, dus iedere zes maanden een 
Monitor Sociaal Domein wordt gepresenteerd waardoor de raad ook op dit thema zowel de 
kaderstellende als controlerende taak kan uitoefenen.

Toezegging
--

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=283630
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=614302


Beantwoording college
Namens het college beantwoordt wethouder De Haas de vragen:

1. Volgens wethouder De Haas maakt de Monitor Sociaal Domein tegenwoordig onderdeel uit van de 
P&C cyclus. Dit is door het college meerdere malen op verschillende tijdstippen aan de raad 
kenbaar gemaakt.

2. De informatievoorziening vindt plaats in de reguliere P&C cyclus. 
3. Wethouder De Haas refereert aan de beantwoording van de vragen 1 en 2.

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Opgroeiende kinderen op vakantieparken
Mevrouw Oosterhuis (Progressief Westerveld)
Vragen

1. Is het college cq de betrokken wethouder bekend met het rapport en de oproep van de 
kinderombudsvrouw als het gaat om opgroeiende kinderen op vakantieparken?

2. Onderschrijft het college de zorgen over de mogelijke ontwikkelingsachterstanden en andere 
problemen als kinderen noodgedwongen op vakantieparken opgroeien?

3. Is het college bereid de oproep van de kinderombudsvrouw te onderschrijven en hieraan uitvoering 
te geven, wellicht in samenwerking met het projectteam Vitale Vakantieparken?

Toezegging
--
Beantwoording college
Namens het college beantwoordt wethouder De Haas de vragen:

1. Het college is bekend met het rapport.
2. Er staan momenteel 63 jongeren ingeschreven in de vakantieparken. Een 22 jongeren staan 

geregistreerd bij jeugdhulp.
3. Zowel de Wmo als jeugdhulp maken onderdeel uit van Vitale Vakantieparken.

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Eikenprocessierups in relatie met volksgezondheid
 De heer Schoenmaker (DSSW/ SW)
Vragen

1. Kan het college in relatie met de volksgezondheid aangeven wat de stand van zaken betreffende de 
bestrijding van de eikenprocessierups.

2. De bomen met een lint er om zijn bomen waar de eikenprocessierups is gesignaleerd. Kan het 
college aangeven welke procedure wordt gevolgd? Gaat het alleen om een signalering voor 
voorbijgangers om op te passen of een signalering waar een vervolgactie aan wordt verbonden? 
Wanneer er sprake is van een vervolgactie, op welke termijn vindt deze dan plaats?

Toezegging
De heer Meulenbeld (beleidscoördinator gemeente Westerveld) is bereid navraag te doen bij de GGD of er 
bij hun gegevens bekend zijn over gezondheidsklachten in relatie met de eikenprocessierups. 
Aantekeningen
Volgens wethouder Doeven is het beleid niet veranderd. Via biodiversiteit wordt de eiekenprocessierups 
een halt toegeroepen. De bestrijding vindt voornamelijk plaats in het risicogebied, het gaat dan om bomen 
in algemene ruimten. Op dit moment vindt er overleg plaats over de lintjescultuur. Het beleid zal 
waarschijnlijk iets worden gewijzigd, waardoor er minder lintjes komen te hangen. Particulieren dienen zelf 
de eigen bomen te beschermen. Volgens de wethouder wordt de beleidslijn gevolgd, maar er zal ook op 
korte termijn gekeken worden naar bestrijding. 
Bekijk hier de live beelden

6. Voorstel intrekken beleidsnotitie Westerveld Zo Buiten Zo Binnen
Voorgesteld besluit
Besluitpunt 1
Intrekken van de beleidsnotitie Westerveld Zo Buiten Zo Binnen 2016.
Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als A-stuk.
Toezeggingen

- In het kader van de subsidieregeling ‘Zo Buiten Zo Binnen’ zegt wethouder De Haas zegt toe een 
overzicht aan te leveren met maatschappelijke initiatieven die het afgelopen periode zijn ingediend.

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=908804
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=1284981
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=1506707


- Wethouder De Haas zegt toe de wijze van publicatie als het als het gaat om inwoners uit te nodigen 
om deel te nemen aan de subsidieregeling maatschappelijke initiatieven, tegen het licht te houden 
en eventueel te optimaliseren.

Aantekeningen
- De heer Meulenbeld (beleidscoördinator) geeft een technische toelichting op het besluit. In 

december 2017 is door de raad de algemene subsidieverordening vastgesteld. Dit is de nieuwe 
paraplu waaronder de uitvoeringsregels vallen, zo ook de uitvoeringsregel voor nieuwe initiatieven. 
Omdat de notitie indertijd door de raad is vastgesteld, is het ook aan de raad om deze weer in te 
trekken. De kaderstellende rol van de raad ligt bij het vaststellen van de algemene 
subsidieverordening en de regels die hieronder vallen en de uitvoering zijn aan het college. 
Daarnaast loopt de notitie ‘Zo Buiten Zo Binnen’ tot en met 2019 en zou eind dit jaar aflopen.

- De heer Kreuzberg zou graag zien dat er steviger wordt ingezet op het uitnodigen van inwoners om 
een initiatief in te dienen. 

Bekijk hier de live beelden

7. Agendavoorstel CDA over Jeugdhulp
Doel bespreking
Naar aanleiding van de berichtgeving in de landelijke media over het onderwerp jeugdhulp het onderwerp 
nader bespreken en bestuderen.
Conclusie voorzitter
Voldoende besproken. 
Toezegging
Naar aanleiding van de presentatie over jeugdhulp is de heer Barendse (beleidsadviseur Sociaal Domein 
gemeente Westerveld) bereid om op basis van de verstrekte gegevens een aantal combinaties te maken en 
deze informatie aan de commissie/ raad beschikbaar te stellen. 
Aantekeningen

- Aan de hand van een PowerPoint geeft de heer Barendse (beleidsadviseur Sociaal Domein) een 
presentatie over jeugdhulp. De presentatie hangt aan dit verslag en maakt hiervan onderdeel uit.  

- Bestuurlijk is met de gemeente Meppel afgesproken om het solidariteitsprincipe aan te passen. De 
intentie is er om met de zeven gemeenten het sollidariteitsprincipe los te laten.

- Volgens wethouder Doeven is dit nog niet gelukt, maar hij gaat er van uit dat het voor 2019 wordt 
afgesechaft. Wel kan geconstateerd worden dat de jeugd in Westerveld het over het algemeen 
goed doet. 

- Op dit moment wordt onderzocht om een praktijkondersteuner aan te trekken die voor meerdere 
instanties inzetbaar is, waardoor er meer maatwerk geleverd kan worden. 

- Wethouder Doeven geeft aan dat nog dit jaar er een plan Sociaal Domein breed komt.  
Bekijk hier de live beelden

8. Voorstel jaarstukken 2018 en ontwerp-begroting 2020 GGD Drenthe
Voorgesteld besluit
Besluitpunt 1
Kennis te nemen van de jaarstukken 2018 van de GGD en van het positieve resultaat ad. € 174.000,
dat is toegevoegd aan de algemene reserve van de GGD

Besluitpunt 2
1. Kennisnemen van de ontwerpbegroting 2020 e.v. van de GGD en de financiële gevolgen vooralsnog 

verwerken in de Voorjaarsrapportage 2019 in de begroting 2020 e.v.;
2. Niet instemmen met verhoging van de gemeentelijke bijdrage en dit tezamen met overige 

kanttekeningen, via de zienswijze van de raad aan de GGD kenbaar maken, zoals verwoord in 
bijgevoegde conceptbrief;

Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als A-stuk.
Toezegging
Wethouder De Haas is bereid om een verzoek bij het dagelijks bestuur GGD in te dienen om voor het 
komend jaar een jaarverslag aan te leveren dat specifiek op de gemeente Westerveld is toegespitst.
Aantekeningen
Mevrouw Mulder doet een oproep om als raad meer grip te krijgen op de Gemeenschappelijke Regeling. 
Bekijk hier de live beelden

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=2180491
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=3627999
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=6459739


9. Reestmond, jaarstukken 2018, ontwerpbegroting 2020 en meerjaren doorrekening 2021-2023
Voorgesteld besluit
Besluitpunt 1

 Kennisnemen van de jaarrekening 2018 alsmede de ontwerpbegroting 2020 en meerjaren 
doorrekening 2021-2023 van Reestmond;

 Een zienswijze geven volgens bijgevoegd concept, waarbij wij uitgaan van de nullijn in de begroting 
2020 e.v. van Reestmond t.o.v. 2019 en daardoor niet instemmen met een verhoging van de totale 
bijdrage van de deelnemende gemeenten gezamenlijk;

 De gemeentelijke bijdrage voor 2020 en volgende jaren vooralsnog verwerken in de 
meerjarenbegroting.

Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als B-stuk.
Toezegging
Wethouder Doeven zegt toe dat zodra de accountantsverklaring jaarstukken 2018 Reestmond is afgegeven 
deze zo spoedig mogelijk door te sturen aan de commissie en raad.
Aantekeningen

- Mevrouw Oosterhuis refereert aan het feit dat de accountantsverklaring ontbreekt. 
- Naar aanleiding van de vele vragen die zijn gesteld, stelt wethouder Doeven voor om de directeur 

van Reestmond (de heer Kuipers) uit te nodigen, om tijdens een extra bijeenkomst die nog voor de 
raadsvergadering van 2 juli 2019 plaatsvindt, een nadere toelichting te geven.  

- De vragen vanuit de commissie kunnen bij de griffie worden aangeleverd en ter voorbereiding op 
de extra informatiebijeenkomst aan de heer Kuipers toegestuurd. 

Bekijk hier de live beelden

10. Ingekomen stukken en mededelingen
De ingekomen stukken en mededelingen worden voor kennisgeving aangenomen.
Bekijk hier de live beelden

11. Informatie van het college van burgemeester en wethouders
Onderwerp: B&W besluit jaarverslag 2018 Sociale Ombudsfunctionaris (A)
Mevrouw Oosterhuis (Progressief Westerveld)
Vragen vanuit de commissie
Vanuit de fractie Progressief Westerveld wordt voorgesteld om de ombudsfunctionaris, mevrouw Schrale, uit 
te nodigen om tijdens de commissie een toelichting op het jaarverslag 2018 te geven. 
Toezegging
--
Beantwoording college
--
Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: B&W besluit Maatschappelijke initiatieven 1e half jaar 2019 (D)
De heer Ballast (CDA)
Vragen vanuit de commissie
De heer Ballast constateert dat niet alle ingediende initiatieven even duidelijk zijn om als college daar conform 
de kaders een positief antwoord op te geven. Hij voelt de spanning dat er geen directe reden is om het 
initiatief af te wijzen en dat het daarom door het college wordt ge honoreert. Dat is mooi voor de initiatieven, 
maar het lijkt hem een moeilijke afweging voor het college om controle en grip te houden. Volgens de heer 
Ballast blijft in samenhang met de samenlevingsakkoorden het voor het college een uitdaging hoe op eerlijke 
wijze een afgewogen besluit te nemen.
Toezegging
--
Beantwoording college
Wethouder Doeven onderstreept de constatering van de heer Ballast.
Bekijk hier de live beelden

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=7029280
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=8041138
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=8041138
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=8441096


12. Informatie van het college over verbonden partijen
De informatie van het college over verbonden partijen wordt voor kennisgeving aangenomen.
Bekijk hier de live beelden

13. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering om 22:23 uur
Bekijk hier de live beelden.

Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 3 september 2019.

De commissiegriffier, De voorzitter,

J. van Roeden – Hoekstra M. van de Kasteelen

https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=8564240
https://channel.royalcast.com/webcast/westerveld/20190611_1?start=8570443

